
Mødereferat   
Tirsdag d. 14. januar 2025 

kl. 19.00-21.30 
Sted: Klubhuset Varnæs  

VBIF  

  

Indkaldt af:  
  

Karsten J. Schmidt  Referat af: Leoni Kristiansen 
 

Mødetype:  
  

Bestyrelsesmøde  
 

  

  

Deltagere:   
  
  

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Tine Holm, Elin Moldt, Karsten J. Schmidt, 

Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen, Sille Hellesøe, René 

Nordestgaard 
  
Dagsorden:  

Tid  Emne  Referat  Ansvarlig  

19.00  1) Godkendelse af 

dagsordenen  

 Godkendt   Alle 

 
2) Åben for tilføjelser   DGI-reception, Landsstævne  Alle 

  3) Gennemgang af referatet   Gennemgået og underskrevet.    

  4) Generel orientering  Opfølgning af arrangementer. SO-ME – godt arrangement, 

Anna har inspireret flere af deltagerne til at fange de unge 

bedre på de sociale medier. Anna vil gerne komme igen på 

et senere til et nyt arrangement. 

 

Julearrangement: det blev afholdt på Sundeved efterskole. 

Det var et godt arrangement, med stor opbakning 80 

juleposer solgt.  

 

Diabetes forening – lodder der kan sælges, hvoraf et tilskud 

går til klubben. En mulighed for et fodboldhold.  
 

Karsten  

  5) Årshjul  Generalforsamling d. 26.03 kl. 19.00 – Jens lægger datoen 

på Facebook.  

Økonomi: Kirsten tager fat i alle inden næste møde 

Karsten  

  6) Nyt fra udvalgene – 

herunder bestyrelsen  
Gymnastik: Så er vi på den anden side af jul, og vi ser 

tilbage på et godt gymnastik-efterår med fyldte hold og 

julehygge og juleferie i december. De fleste hold kører 

igennem med sæson frem til og med marts/april må 

ned. 

  

Basistræning er "halvårs-hold", og der er heldigvis god 

opbakning, så holdet forsætter hen over foråret. 

  

For opvisningsholdene nærmer sig nogle vigtige datoer, og 

der begynder at være styr på tøj, musik og de helt rigtige 

trin og spring. 

  

Tumblerne kører for fuldt drøn. Der er afholdt 

weekendtræning midt i december, hvor de så vidt muligt 

træner sammen uanset niveau. God forplejning fra 

Alle  



Sundeveds køkken og masser af leg på tværs og hygge med 

overnatning.  

  

Næste konkurrence er i Odense den 22. februar. 

Vi har uddannet nye dommere, så vi er igen med stort set 

fuldt dommerhold. 

Når vi har + 30 tumblere med til konkurrencer, skal vi stille 

med min. 3 dommere. 

De 3 ledende trænere har sagt på gensyn og er alle startet 

på Ollerup Gymnastikhøjskole. 

Det giver plads til at de nye trænere kan prøve kræfter på 

deres måde, og det er hentet et par gæstetrænere ind. Vi 

tror på, at det nok skal sikre en fortsat god træning.  

  

  

Vores VBIF-opvisning er den 15. marts 2025 på Sundeved 

Efterskole 

  

ÅBEN HAL 

Vi afholdte åben hal fredag den 10.  januar. Konceptet med 

familie-åben-hal virker bare godt. 

Rundt regnet 90 aktive, glade mennesker i hallerne.  

Det er mest familier med yngre børn. Der kniber at fastholde 

børn fra konfirmationsalderen. 

  

Fælles opvarmning, badmintonkampe, fodbold og fuld gas i 

springcenteret. 

  

Både opbakning til arrangementet fra lokale, ikke-lokale, 

medlemmer og ikke-medlemmer.  

  

Vi har igen fået flere gode tilbagemeldinger, at vi gerne må 

gentage arrangementet. 

 

Kajak: 

Vinteraktivitet.  

Der er planlagt 3 x svømmehal i Tinglev. 

Socialt:   Strikkeaftner og gåture. 

Vi afventer stadig svar fra Kystdirektoratet ang. tilladelse til 

placering af container 

 

Fodbold: 

Vi er inde i en lidt rolig periode, men vi er så småt ved at 

kigge på forårssæsonen. 

De hold der vinter træner er forsat i gang, med god til 

slutning. Senior FVB starter træningen op igen i februar. 

Jeg deltager igen i år i online møde omkring kamp fordeling 

og retningslinjer.  Også kommer der flere møder inden 

foråret for alvor bakker på. 

Siden sidst har DBU også været forbi med et nyt banner til 

klubben, som skal op når forår kommer. 



 

Badminton: 19 børn tilmeldte fredag. 14 voksne tilmeldt 

mandag.  

Byfest: Afholder deres første møde 15.01  
 

  Pause  
  

20.00  7) Rekruttering af 

bestyrelsesmedlemmer 
Forskellige muligheder drøftet. Mulige kandidater spørges.  

 

 8) Folder VBIF Gennemgået – sendt til gennemlæsning. Rettes til med 

grammatik.  

 

 9) Sundhed og seniormesse 

Aabenraa kommune 

Karsten har deltaget i et møde omkring messen.  

Messen afholdes fredag d. 4. april fra 9.30 

På vegne af VBIF deltager Anders, som udstiller kajak, 

foldere, banner for VBIF.  

 

21.15 10) Evt.  Kanter til længdespringsbanen, vi finder en dato når vi kan 

sætte dem i jorden.  

 

DGI afholder reception – fredag d. 17. januar. Der er ingen 

fra bestyrelsen der deltager.   

 

Landsstævne – t-shirts drøftet, god ide. På mødet næste 

gang.  

 

Kontakt fra Peter Højer angående evt. samarbejde med 

bådelaug.  

 

   
  

Næste møde:  

  

25. februar, 26. marts generalforsamling,  

Punkter til kommende 

møder:  
Økonomi, Nye bestyrelsesmedlemmer, Landsstævne (t-shirt), opvisning  

  
 


